

Prohibition of the use of "Conflict Minerals" requirement 禁止使用“冲突矿产”之要求

Dear Suppliers:

致各供货商：

The mining of Cassiterite, Wolframite, Coltan, Gold, Cobalt, Mica and other rare metals in the Democratic Republic of the Congo (Hereafter DRC) and its adjoining countries and regions has resulted in serious human rights and environment issues, and called as "Conflict Minerals" by the media, these metals maybe widely used in the information and communication technology products.

在刚果民主共和国（以下简称刚果（金））及其周围国家和地区境内的锡石、黑钨、钨钼、黄金、钴和云母等稀有金属开采已造成严重的人权与环境问题，被媒体称为“冲突矿产”，而这些金属可能被广泛应用在信息和通信技术产品上。

Chiaphua Components Group (Hereafter "CCG") have received the investigation requirement about "Conflict Minerals" from lots of customers: "Shall not accept the "Conflict Minerals" from DRC and its adjoining countries and regions, and a retrospective of the sources of all products which contained Gold (Au), Tantalum (Ta), Tin(Sn), Tungsten(W), Cobalt(Co) and Mica." In order to meet the customer and legal requirements, and the implementation of corporate social responsibility, to ensure that the metals are not from the zones of "Conflict Minerals" or "Blood Mines", please review your products provided to CCG for details.

捷和电机集团（以下简称 CCG）已经收到许多客户关于“冲突矿产”的调查要求不得接受来自刚果（金）及其周围国家和地区的“冲突矿产”，并要求追溯所有产品中所含的金（Au）、钨（Ta）、锡（Sn）、钨（W）、钴（Co）和云母的来源。为满足各客户和法律要求，落实企业社会责任，确保这些金属不是来自“冲突矿产”或“血矿区”。现请贵司详细复核提供于本司的产品：

1. The product basic information

产品基本信息

Product Type Provided

提供产品类型

2. Do the products contain Gold (Au), Tantalum (Ta), Tin(Sn), Tungsten(W), Cobalt(Co), Mica and other rare metals substances? If you answered "Yes", please continue to next question.

有否含有锡石、黑钨、钨钼、黄金、钴和云母等稀有金属物质的产品？如有请继续回答第 2 条。

Conflict Minerals (冲突矿产)	No 否	Yes 是	Conflict Minerals (冲突矿产)	No 否	Yes 是
Gold (Au) 黄金			Tungsten(W) 钨		
Tantalum (Ta) 钨			Cobalt(Co) 钴		
Tin(Sn) 锡			Mica 云母		

3. Which one or more rare metals substances does the product contain? From which country or mine? Please report related information through filling in Conflict Minerals Reporting Template (CMRT), Cobalt Reporting Template (CRT) and Mica Reporting Template with the latest version, and download the reporting templates through the links

含稀有金属物质的产品是含以上哪一种或多种物质？来自哪一个国家或矿区？请填写最新版本的冲突矿产报告模板 (CMRT(3TG)), 钴和云母报告模板报告 EMRT (Mica & Cobalt), 请通过如下链接下载相应的报告模板：

CMRT (3TG) : <http://www.responsiblemineralsinitiative.org/reporting-templates/cmrt/>

EMRT (Mica & Cobalt) : <https://www.responsiblemineralsinitiative.org/reporting-templates/cmrt/>

Your company must report to CCG and sign back the declaration again if materials used for products supplied to CCG are changed. No declaration means the prohibition requirement can be continuously reached.

若贵司提供给我司的产品材质变更时，请向我司主动申报并重新签回此声明。若未申报，则视为该禁止要求持续被满足。

Please answer truthfully on the above questions, then signed and stamped return the declaration to CCG with the corresponding reports as contain more than one kind of conflict mineral.

对以上问题请如实作答并签署及盖章回传捷和电机集团，当含有一种以上冲突矿产的，请附相应报告。

Remark/备注：The Chinese version is the original and the reference in case of dispute. 中文版本为原文，如有争议以中文版本为准。

Supplier Name 供货商名称：

Signature 签署：

Title 职位：

公司盖章处 Company stamp here

Date 日期：